
Zápisnica  
z XII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Novosade , 

 ktoré sa uskutočnilo  
dňa 22. apríla 2021 o 17.30 hod. v sále kultúrneho domu 

 

Prítomní:         Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci : 

JUDr. Matúš Baranec 

Juraj Cenky 

Ľubomír Dely, 

Ján Fonos,  

Jaroslav Jacko 

Andrej Lajoš 

Bibiána Levická 

Ladislav Marošník 

Mgr. Lenka Višňovská 

Ďalší prítomní:  Ing. Feďák , kontrolór obce  ,  Mária Lechmanová, referentka  

                            

1. Otvorenie 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení 

neskorších predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol  12. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Novosade. 

Starosta obce konštatoval, že na  zasadnutí OZ je prítomných 9 poslancov,   obecné 

zastupiteľstvo je  spôsobilé rokovať a uznášať sa. (príloha č.1 Prezenčná listina ) 

Určenie zapisovateľa a voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta obce ako predsedajúci určil za zapisovateľku p. Máriu Lechmanovu. 

Ďalej navrhol následné zloženie návrhovej komisie Ľubomír Dely, Juraj Cenky 

JUDr. Matúš Baranec za overovateľov zápisnice Mgr. Lenka Višňovská a Andrej 

Lajoš . Spýtal sa, či má niekto iné návrhy. Iné návrhy neboli, starosta dal hlasovať 

o návrhu. 

Hlasovanie  

(hlasovanie č. 1) 

za: 9 poslanci 

 



 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta ako predsedajúci dal hlasovať o navrhnutom programe   (príloha č.2 

Pozvánka ) 

Hlasovanie o  programe rokovania 

(hlasovanie č. 2) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

Bola vyložená zápisnica z 11. obecného zastupiteľstva,  ktorá boli overovateľmi 

zápisnice podpísaná. 

2. Kontrola uznesení  

Zástupca starostu obce predniesol  prijaté uznesenia z  11.  zasadnutia OZ . 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 161/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

kontrolu uznesení z 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

(hlasovanie č.3) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 



3. Informatívna správa o plnení úloh na úseku rozvoja obce 

Správu predniesol starosta (príloha č. 4) 

Hlasovanie  

(hlasovanie č. 4) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 162/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce 

4. Rozpočtové opatrenie č. 9/2020  
 

Písomný materiál tvorí  (prílohu č. 5) 

Rozpočtové opatrenie č. 9, na rok 2020 bolo prednesené na OZ. V rozpočte 

bolo treba upraviť položky, ktoré neboli rozpočtované v príjmovej a v časti 

výdajovej. Úprava príjmov a výdavkov je v priloženej špecifikácii jednotlivých 

položiek, ktorá je súčasťou tejto zápisnice. 

Hlasovanie  

(hlasovanie č. 5 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 163/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 9/2020 
 



 

5. Použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na  Projektovú 
dokumentáciu - Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy   základnej školy 
vo výške 6.600,00 € 

 
Hlasovanie  

(hlasovanie č. 6) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 164/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na  Projektovú dokumentáciu 
- Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy   základnej školy vo výške 6.600,00 € 
 
 
6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2021  
 

Písomný materiál tvorí  (prílohu č. 7) 

Rozpočtové opatrenie č. 1, na rok 2021 bolo prednesené na OZ. V rozpočte 

bolo treba upraviť položky, ktoré neboli rozpočtované v príjmovej a v časti 

výdajovej. Úprava príjmov a výdavkov je v priloženej špecifikácii jednotlivých 

položiek, ktorá je súčasťou tejto zápisnice. 

      Hlasovanie  

(hlasovanie č. 7) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 



NÁVRH NA UZNESENIE č. 165/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1/2021 
 

7. Správa o hospodárení obce za rok 2020 
Referentka predložila správu o hospodárení obce za rok 2020 spolu s plnením 

rozpočtu, materiál poslanci OZ dostali spolu s pozvánkou domov (príloha č.8) 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.8) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 166/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

správu o hospodárení obce za rok 2020 

 

8. Správa z kontrolnej činnosti obce  

Správu z kontrolnej činnosti obce predniesol  Ing. Feďák , kontrolór obce ,(príloha 

č.9) 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.9) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 



NÁVRH NA UZNESENIE č. 167/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

správu z kontrolnej činnosti obce za rok 2020 

 

9. Došlá pošta 

a) Žiadosť p. Dávida Maďara o odkúpenie  bytu č.1 v bytovom dome č. 91 

žiadosť bola presunutá na ďalšie Obecné zastupiteľstvo, aby starosta sa stretol  

s  p. Mgr. Otom Czillim 

b) Žiadosť p. Márií Karičkovej o odkúpenie dielov železnej ohrady v počte  20 

dielov 

žiadosť bola prerokovaná a navrhnutá cena 5€ za 1 diel ohrady  

Hlasovanie  

(hlasovanie č.10) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 168/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje    

 

predaj starej demontovanej železnej ohrady  Márii Karičkovej 20ks á 5€ 

 jeden ks 

c) Žiadosť Reformovanej kresťanskej cirkvi , cirkevný zbor Novosad 

o finančný príspevok 

Žiadosť nebola prerokovaná nakoľko nebolo predložené zúčtovanie 

dotácii za rok 2019  vo výške 3000,00€ 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.11) 



 

 

Za 

 

0 

 

Proti 8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, 

Zdržala sa 1 Mgr. Lenka Višňovská 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 169/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje 

finančný príspevok Reformovanej cirkvi Novosad, nakoľko nebolo zúčtovanie 

dotácii za rok 2019 

 

d)  Žiadosť p. Heleny Mitinkovej o prenájom pozemku bola presunutá na ďalšie 

Obecné zastupiteľstvo , aby sa našlo vhodné riešenie dať do nájmu za odplatu, 

že to budú udržiavať, kosiť  

e)  Žiadosť p. Sára Karičková o odkúpenie parcely  p .č. 624/4 v šírke 4m  

Žiadosť bola prerokovaná s tým, že parcely nemožno deliť.  

Hlasovanie  

(hlasovanie č.12) 

Za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 170/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje    

predaj pozemku LV č. 613 p.č. 624/4 pre p. Sáru Karičkovu 

 



f) Žiadosť  Firma ALLATV s.r.o., so sídlom ul.Hlavná č. 26 konateľ Tomáš 

Sirovec návrh o zmenu ÚPN Obce Novosad LV č. 855 na občiansku 

vybavenosť a bývanie  

      Poslanci sa zhodli, ak chcú tak na vlastné náklady. 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.13) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 171/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

zmenu územného plánu na vlastné náklady Firma ALLATV s.r.o., so sídlom 

ul.Hlavná č. 26  

 

g)  Žiadosť p. Tomáša Sirovca o sponzorský príspevok na reprezentáciu  

        v autocrosse 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.14 

 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, 

Proti 1 Ladislav Marošník, 

Zdržala sa 1 Mgr. Lenka Višňovská 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

 



NÁVRH NA UZNESENIE č. 172/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje    

príspevok do výšky  1000,00  € na  propagáciu obce počas pretekov v autocrose pre 

p. Tomáša Sirovca na rok 2021 

 

h) Žiadosť o vyjadrenie k trase elektrického vedenia VSD a.s.  

V210-Novosad-Kysta-Hrčeľ –úprava VN-SOK  

Starosta predniesol žiadosť VSD a.s.  o súhlas na úpravu vysokého napätia 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.15) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 173/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje    

opravu V210-Novosad-Kysta-Hrčeľ –úprava VN-SO       

 

10. Interpelácia poslancov 

Mgr. Višňovská  - ako dopadla kontrola v Domove dôchodcov Tereza, vývoz fekálií 

za obdobie  4 roky  - starosta vyzve ich listom 

čo ťahajú po obci – starosta optika kábel 

zábradlie na ulici Zimnej stále nie je – stále je problém nemáme rúrky 

ako to vyzerá so zmluvou Ing. Cibere  - zajtra je podpis zmlúv ohľadom predaja bytu 

 

p. Bibiána Levická – kto vyváža nebezpečný odpad – starosta firma Kosit a.s 

 

 



11. Rôzne  

Starosta dnes sme mali sedenie s firmou Vodokap Ing. Pekárovič ohľadom kanálu, 

každá obec zvlášť čistička, trasa do Ondavy, treba územné konanie za účelom 

kanalizácie a čističky odpadových vôd . 

 

12. Diskusia 

V starosta oboznámil  Obecné zastupiteľstvo, že dňa 30.marca 2021 bolo zvolané 

OZ, pre neúčasť poslancov nebolo možné zasadať nakoľko boli prítomní iba 4 a piati 

boli ospravedlnení. 

Končí projekt Miestna občianska poriadková služba 30.júna 2021 

Z refundácie Mobilné odborné miesto boli zakúpené 6 ks stojany na dezinfekciu 2, 

Ocu Novosad 2, Gréckokatolícky kostol , 2ks Rímskokatolícky kostol, 1 Reformovaný 

kostol , vitamíny a respirátory. 

Ing. Feďák – či je optika vedená po celej obci -  starosta áno 

 

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef Jastrab 

poďakoval všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil 12. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v Novosade. 

                                                                                           

  Overovatelia: 

                       1. Mgr. Lenka Višňovská              ________________ 

                       2. Andrej Lajoš                             ________________ 

  

Zapisovateľka :   Mária Lechmanová     

 

                                                    __________________ 

                                                                          Mgr. Jozef Jastrab 

                                                                                starosta obce  

 

 

 


